
Notulen van de 53e Algemene Ledenvergadering van de Historische Vereniging Voorburg 
gehouden op 29 juni 2023 in De Voorhof, Herenstraat, Voorburg 
 
Aanwezig: 38 leden (volgens de presentielijst) en het voltallige bestuur van de vereniging. 
 

1. Opening. 
De voorzitter (Renier van Gelooven) opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom. 
 

2. Notulen. 
Na opening en vermelding van personen, die bericht van verhindering voor deze vergadering 
stuurden, worden de notulen van de 52e algemene ledenvergadering gehouden op 9 juni 2022 aan de 
orde gesteld. 
Hierover zijn geen opmerkingen, zodat deze notulen hiermee zijn vastgesteld. 
 

3. Jaarverslag over 2022. 
Dit verslag van secretaris Marcel van der Lans, wordt door hem nader toegelicht. Het bevat de 
belevenissen van de vereniging van het afgelopen jaar, waarin mede begrepen de stand van het 
aantal leden. 
Over dit verslag zijn geen vragen of opmerkingen. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

4. Financieel verslag en jaarstukken over 2022 met begroting voor 2023/2024. 
De penningmeester, Eugène Verkade, licht de stukken (ook geprojecteerd op het scherm) toe. De 
cijfers spreken voor zich, de toelichting vanuit de penningmeester maakt nog meer duidelijk. 
Als het gaat om de toekomst en de begroting voor 2024 wordt nog meer duidelijk. Er wordt op het 
eigen vermogen ingeteerd. Dat maakt het noodzakelijk in te grijpen, aldus de penningmeester, mede 
namens het bestuur. Dat en de constatering dat het ledental de laatste jaren aan het afnemen is, 
brengt de noodzaak met zich mee om de contributie te verhogen tot 30 euro, zoals ook al in de 
oproep voor deze ledenvergadering was aangekondigd. 
Voordat over dat laatste wordt besloten stelt de voorzitter de jaarstukken over 2022 concreet ter 
besluitvorming aan de orde, niet nadat door de Kascontrolecommissie van de vereniging bij monde 
van een lid van die commissie het akkoord heeft gegeven op deze stukken. 
Aldus wordt besloten, waarmee de penningmeester en het bestuur wordt gedechargeerd over het 
over in 2022 gevoerde beheer. 
Voorts blijken de leden van de kascontrolecommissie (bestaande uit Alexandra Oostdijk, Peter 
Spannenburg en Jack Hazeborg) beschikbaar te zijn voor herbenoeming, hetgeen aldus wordt 
besloten. 
Inzake de begroting en de daaruit voortvloeiende contributieverhoging ingaand 2024, komen nog 
suggesties van leden uit de zaal onder andere over de mogelijkheden om meer leden te werven en 
publiciteit te gebruiken, hetgeen door het bestuur ter harte wordt genomen. 
De begroting en de contributieverhoging krijgt de instemming van de zaal, waarmee het besluit is 
genomen. 
 

5. Bestuursverkiezing, wijziging secretaris. 
Aan de orde is nu het feit dat de bestuursleden Renier van Gelooven, Marcel van der Lans , Bas 
Nieuwenhuizen en Kees van Paridon, conform de statutaire bepalingen in dit jaar aftreden. Zij zijn 
allen beschikbaar voor herkiezing. Bij de daarop volgende stemming worden zij allen, onder 
dankzegging herkozen. Tevens deelt de voorzitter mee dat er in het bestuur tot een wisseling van het 
secretariaat is besloten. Marcel van der Lans treedt af als secretaris (maar blijft bestuurslid), terwijl 
bestuurslid Jaap Schuttevaer als nieuwe secretaris zal gaan fungeren. 
 
 



 
 

6. Vooruitblik van de voorzitter 
De voorzitter staat kort stil bij het huidige jubileumjaar en de daarbij gehouden en nog te houden 
bijeenkomsten. Zo wordt alvast genoemd dat er op 21 september 2023 nog een avond zal volgen over 
de historie van Voorburger bedrijvigheid op het gebied van drukkerijen en op 23 november de  
slotavond van dit seizoen met een eminente spreker: Herman Pleij. 
 

7. Rondvraag 
Bij de rondvraag wordt vanuit de zaal dankbaar gereageerd op de mooie bijeenkomst op het 
landgoed Dorrepaal en de faciliteiten die daar werden geboden vanuit de vereniging. 
Vervolgens wordt door een ander lid uit de zaal gewezen op het feit dat Dorrepaal over ongeveer 1,5 
jaar 100 jaar zal bestaan (als Dorrepaal). Zou ook iets kunnen zijn waaraan de historische vereniging 
Voorburg aan zou kunnen refereren? (hoewel het huis eigenlijk valt onder Leidschendam). 
Tenslotte werd dit er vanuit de zaal nog opgemerkt dat in een aanduiding in de Herenstraat en bij de 
apotheek (vlakbij Kerkstraat, de straat waar Spinoza heeft gewoond) nog verwezen wordt naar het 
verkeerde huisnummer van het huis van Spinoza. Misschien een actiepunt voor de vereniging? 
Daarmee komt de ledenvergadering tot een einde. 
 
JS03/07/23 


